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PROTOKÓŁ 

z XIII w kadencji 2024-2029 sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie                                                  

w dniu 27 marca 2025 r. 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imię status podpis 

1 Dulemba Anna obecna   

2 Frątczak Lidia obecna   

3 Gałczyński Marek obecny   

4 Garbala Ewa obecna   

5 Kornecka Marta obecna   

6 Kowalik Izabela obecna   

7 Krogulec Waldemar obecny   

8 Lech Szymon obecny   

9 Maluszczak Tomasz obecny   

10 Miernik Dorota obecna   

11 Pająk Arkadiusz obecny   

12 Pałac Marcin obecny   

13 Salwa Anna obecna   

14 Uba Jacek obecny   

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka obecna   

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PRZEBIEG OBRAD 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie 

 

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:57 

 

Witając zebranych posiedzenie otworzyła i przewodniczyła mu Pani Lidia Frątczak - 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali : 
p. Dariusz Miernik - Burmistrz MiG 

p. Agnieszka Jaszczur – Z-ca Burmistrza  

p. Renata Sidor – Sekretarz Gminy 

p. Dorota Dyka – Skarbnik Gminy 

p. Radosław Gąska – Radca Prawny 

 

Zaproszeni goście : 

p. Urszula Sułek – Przewodnicząca Rady Seniorów 

p. Helena Krzysztofek – Prezes Towarzystwa Przyjaciół Suchedniowa 

 

 

Przewodniczący Zarządu Osiedli i Sołtysi (wg. załączonej listy obecności) 

 

Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy (wg. załączonej listy obecności) 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Stwierdzono obecność 15 radnych. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej na sekretarza obrad powołała radną Agnieszkę                            

Włodarczyk-Mazurek. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.a. odczytanie przez Przewodniczącą Rady Miejskiej projektu porządku obrad, 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt porządku obrad sesji 

(projekt w załączeniu do protokołu).  

4.b. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 27 marca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 
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5. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 marca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 
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13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Protokół z XI sesji został przyjęty przez Radę Miejską.  

 

6. Wystąpienia zaproszonych gości. 

Pani Helena Krzysztofek – Prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Suchedniowa : 

Szanowni Państwo chciałam poinformować, że Stowarzyszenie Przyjaciół Suchedniowa nie bedzie 

już prowadzć zbiórki pieniedzy pod cmentarzem parafialnym w Suchedniowie. Zarząd 

Stowarzyszenia w październiku 2024 roku podjął uchwałę o nie organizowaniu zbiórki pieniędzy      

na renowację zabytków, to znaczy od 1 listopada 2024 roku nie będzie przeprowadzał renowacji 

pomników historycznych i zabytkowych na cmentarzu i w mieście Suchedniowie.  

Uzasadnienie: 

- stowarzyszenie do tej pory przeprowadziło renowację kapliczek na terenie Miasta i Gminy 

Suchedniów. Przeprowadziliśmy renowację około 20 pomników historycznych i zabytkowych                  

na cmentarzu parafialnym w Suchedniowie . Co nas zniechęciło, pierwsze brak współpracy                           

z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków, który uniemożliwiał pracę, utrudniał ją do tego 

stopnia, że na przykład ostatnio na zezwolenie czekaliśmy 4 lata, a w czasie których wciąż 

przyjeżdżali na kontrolę strasząc przy okazji różnymi karami nieadekwatnymi do rzeczywistości. 

Niejednokrotnie zadawaliśmy sobie pytanie na co nam to, co z tego będziemy mieć. Heroiczna 

miłość do historii coraz bardziej popychała nas do dalszych prac. 

1 listopada aktywnie uczestniczyli w zbiórce w stowarzyszenia, na przykład Przyjaciół 

Suchedniowa. Najserdeczniej dziękuję radnym Rady Miejskiej, dyrektorom szkół, nauczycielom. 

Corocznie Stowarzyszenie było organizatorem rocznicowych obchodów rozstrzelania przez 

hitlerowców w dniu 6 lipca 1944 roku zakładników z więzienia kieleckiego. Uroczystości 

odbywały się przy pomniku zlokalizowanym sąsiedztwie suchedniowskiego dworca kolejowego                 

z udziałem lokalnych władz, młodzieży szkolnej oraz mieszkańców miasta. Renowacją tego 

pomnika została przeprowadzona przez Stowarzyszenie.  

Pani Ewa Antosik – Przewodnicząca Zarządu Osiedla Nr 5 : 

- chciałam zapytać bo ja rozmawiałam z Panią radną, że miałabyć  naprawiona ulica 

Harcerska i Partyzancka. Tam są takie doły, że dziwię się, że do tej pory jeszcze samochód 

nie urwał koła; 

- proszę o naprawę sanitariatu w Klubie Seniora przy ul. Sportowej.  
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Pani Joanna Odelska – Przewodnicząca Zarzadu Osiedla Nr 4 : 

- chciałam serdecznie podziękować mojej radnej pani Agnieszce Włodarczyk-Mazurek jak                  

i również Z-cy Burmistrza Pani Agnieszce Jaszczur za umożliwienie nam umocowania 

gniazda bocianiego na wysokim słupie, które zostało zrobione i chciałam też w tym miejscu 

podziękować Pani Renacie Kaczmarzyk, Panu Michałowi Pocheciowi i Pani Justynie 

Fronczak, którzy właśnie to gniazdo zrobili, a bez tej zwyżki, którą właśnie                      

Pani Z-ca Burmistrza załatwiła, nie byliśmy w stanie tego gniazda tam umocować.  

- chciałam także Pani Z-cy Burmistrza podziękować za udrożnienie tej ulicy, która tam 

właśnie była zalewana a teraz zrobiona została ta kratka odpływowa i tam zrobione jest 

bardzo dobrze, dziękuję. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy Suchedniów : 

Szanowni Państwo, zapewne dotarła do was wiadomości, że w lutym tego roku ogłoszony był 

przetarg na wybór wykonawcy projektu szczegółowego na wykonanie remontu linii kolejowej nr 8, 

na odcinku od Skarżyska Kamiennej do Tumlina. 21 marca zostały otwarte oferty, było 9 ofert                       

i dokonano wyboru wykonawcy. Aktualnie znamy już wykonawcę, trwa jednak ten okres, w którym 

każdy inny niewybrany oferent może składać protest. To jest przeciętnie 10 dni na ten etap procesu, 

Podpisanie umowy nastąpi niebawem, po 10 dniach, które obowiązuje aby zamawiający dał 

każdemu oferentowi możliwość złożenia ewentualnych zastrzeżeń do rozstrzygnięcia tej procedury. 

W związku z tym chciałam zapytać Pana Burmistrza czy wraz ze swoimi pracownikami 

wypracował rozwiązanie bezkolizyjnej łączności z trasą numer 7 szybkiego ruchu, w ogóle                              

z wyjazdem na teren miasta. Czy możemy liczyć na to, że w najbliższym czasie będzie spotkanie   

na którym Pan Burmistrz nam przedstawi w całości jak widzi realizację tego zadania. Jednocześnie 

chciałam zapytać na jakim etapie jest Urząd Miasta i Gminy w przygotowaniu projektu                           

i w przygotowaniu się do budowy drogi gminnej od Langiewicza do tej części drogi, która będzie 

wykonywana przez kolej. Czy Pan Burmistrz został również poinformowany przez Powiat na jakim 

etapie jest Powiat w przygotowaniu tej dokumentacji. Krótko mówiąc czy samorządy są gotowe                             

do realizacji również tego zadania. Chciałabym aby w dniu dzisiejszym Pan Burmistrz w tym 

zakresie udzielił odpowiedzi, dziękuję. 

 

7. Zgłoszenie wniosków i zapytań. 

Pan Radosław Kowalik – mieszkaniec Gminy Suchedniów, członek Zarządu Osiedla Nr 5 : 

Szanowni Państwo, ja chciałem poruszyć kilka wątków w tej mojej wypowiedzi : 

- pierwszą kwestią jaką chciałbym poruszyć jest kwestia tego co w ostatnich tygodniach się 

wydarzyło w parku w Suchedniowie. Jako osoba zaangażowana w życie kulturalne naszego 

miasta i też inwencji artystycznych w przestrzeni naszego miasta. Chciałbym wyrazić swój 

sprzeciw i prośbę o interwencję w sprawie wykorzystania wizerunku osoby, która 

prawdopodobnie wymaga wsparcia mieszkańców, a nie tego żeby wykorzystywać jej 

wizerunek do tego żeby sobie robić żarty. Mówię oczywiście o kapliczce, która pojawiła się 
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w parku kilka tygodni temu. Uważam, że Gmina powinna opiekować się mieszkańcami, 

którzy tego potrzebują a nie pozwalać na tego typu działania. W dniu dzisiejszym zostały 

zdjęte wszystkie wiewiórki i wszystkie kredomaty, ponieważ dotarły do mnie wieści,                     

że wszyscy muszą być traktowani tak samo. Więc oczekuję, że w tym tygodniu również 

kapliczka zostanie zdjęta i nie powinna wisieć tam dlatego, że pracownik Domu Kultury jest 

jednym z autorów. Uważam, że powinniśmy ją po prostu jak najszybciej zdjąć. Można ją 

sobie powiesić w domu swoim prywatnym ale nie w przestrzeni publicznej; 

- druga kwestia jest taka, że ja jestem w ciągłym kontakcie z moją radną Panią Anną Salwą                                     

i nasz kontakt wygląda bardzo dobrze, ale jednak uważam, że jest taka potrzeba żeby też 

powiedzieć o sprawach, o których rozmawiamy tutaj na forum. Chciałbym poruszyć kwestie 

śmieci i przystanku na ulicy Warszawskiej. Dziś dostałem telefon z Narodowego Centrum 

Kultury, że będą robić sobie u nas w Suchedniowie i Bliżynie spotkanie podsumowujące 

program Bardzo Dobra Kultura z regionu Śląska, Małopolski i Województwa 

Mazowieckiego. Ja będę proponował im jako mieszkaniec jedno z miejsc, którym jest 

obecnie hotel Pana Piotra Ziólka. Naprzeciwko wjazdu do hotelu znajduje się przystanek                 

i ja już raz paliłem się ze wstydu kiedy rodzina mojego brata pochodząca z Niemiec musiała 

oglądać swastykę na tym przystanku. Teraz tam również są napisy, które urągają godności 

ludzkiej. Chciałbym żeby te przestanki były monitorowane w sposób ciągły, bo nigdy                    

nie wiemy czy jakieś inwestor nie przyjedzie do naszej Gminy i czy nie zrazi się tym                     

w jakim stanie jest infrastruktura miejska, jak również śmietniki, które są po prostu robione 

na dziko.  

Tutaj puszczę po sali zdjęcia od radnego Pana Tomasza Maluszczaka, które przedstawiają 

sytuację w okolicy między rzeką Kamienną a ulicą Warszawską. Bardzo bym prosił żeby też 

się tym zająć przez wybranie tych śmieci i utylizacją w sposób właściwy, dziękuję. 

Pani Justyna Żołądek – mieszkanka Gminy Suchedniów, członek Rady Sołeckiej w Ostojowie : 

- ja mam pytanie odnośnie parku. Park jak wiemy został już oddany i chciałabym wiedzieć 

czy wiadomo jest w jakim terminie zostanie dokończony. Chodzi mi tam o galerię kocioł                   

i o te rzeźby, które się miały tam znaleźć; 

- czy Gmina przewiduje składanie wniosków o dofinansowanie na monitoring parku. Jeśli tak 

to kiedy, bo niestety są kolejne akty wandalizmu w parku; 

- ponieważ Dyrektor Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie do tej pory         

nie wystąpił do Wojewody Świętokrzyskiego z wnioskiem a ustanowienie terenu 

ochronnego dla GZWP (to jest ten główny zbiornik wód podziemnych numer 415 w świetle 

zapisów artykułu 141 ustęp 1 ustawy z 20 lipca 2017 prawo wodne), czy Burmistrz wystąpił 

z takim pismem do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie w celu objęcia 

tego zbiornika terenem ochronnym, tak jak na spotkaniu Stowarzyszenia z Burmistrzem 

informowaliśmy o tym. Podczas tego spotkania prosiliśmy o interwencję i chciałabym 

spytać, czy jakieś kroki zostały podjęte w tym kierunku, dziękuję. 
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Pani Izabela Kowalik – radna : 

- Szanowni Państwo,  chciałabym przede wszystkim bardzo podziękować Pani Poseł która 

poruszyła sprawę, z którą ja już wcześniej występowała i pytałam Pana Burmistrza o to czy 

właśnie Gmina podejmie jakieś działania, czy może już podjęła, jak ułatwić mieszkańcom 

poruszanie się w tym trudnym okresie, kiedy będzie remontowana linia kolejowa                           

do Tumlina. Przyłączając się do Pani Poseł chciałam zapytać właśnie jak to będzie 

wyglądało. Kiedy będzie remontowany również przystanek kolejowy w Berezowie. 

Najprawdopodobniej zostanie wtedy zamknięty przejazd. Pytałam już o to ale skoro te prace 

projektowe posuwają się i tak naprawdę ta umowa jest już podpisana, prace lada chwila 

ruszą; 

- druga sprawa, skoro już mam głos to pozwolę sobie również powiedzieć, że Panie Radku 

zgadzam się całkowicie, absolutnie i głośno chcę tutaj wyrazić moje zdanie. Na ostatnim 

spotkaniu radnych również powiedziałam głośno, że tego typu sztuka nie jest sztuką dla 

mnie, jest to pseudo sztuka. Takie rzeczy jak kapliczka, która się pojawiła w parku                           

nie powinny mieć miejsca i nie powinno być przyzwolenia na to ze strony władz miejskich, 

dziękuję. 

Pani Dorota Miernik – radna : 

odczytam zapytanie, które kieruje tutaj do Pana Burmistrza odnośnie stanu infrastruktury w moim 

okręgu, w miejscowościach Ostojów i Krzyżka. 

(zapytanie radnej dostępne pod linkiem 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=147416 )  

 

Pan Marek Gałczyński – radny : 

- Szanowni Państwo, Panie Burmistrzu zwracam się z prośbą o zwrócenie się do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w sprawie usytuowania przejścia dla pieszych na ulicy Berezów przy 

skrzyżowaniu z ulicą Koszykową. Aktualnie mieszkańcy aby przejść na swoją ulicę 

Koszykową muszą pokonywać 100 metrów dłuższy odcinek ponieważ najbliższe przejście 

znajduje się przy samym przejeździe kolejowym. Zaznaczam, że żeby przejść bezpiecznie                                                        

i bez konsekwencji jakichkolwiek finansowych, jest to wymagane. Co jest jeszcze ciekawe, 

mniej więcej 80 m od tego skrzyżowania znajduje się pionowy znak informujący o przejściu 

dla pieszych ale niestety takiego przejścia nie mamy, a przejście takie przed budową tej 

nowej drogi 751 było i było to dość wygodne. Mieszkańcy byli zadowoleni; 

- druga sprawa Panie Burmistrzu, bardzo bym prosił o wyrównanie drogi wzdłuż torów 

kolejowych,  która się znajduje zaraz za przejazdem kolejowym, prowadząca do kilku 

domostw na tak zwanej górce w stronę lasu, tam na ulicy Berezów. Droga jest w bardzo 

złym stanie w tym momencie po zimie, dziura na dziurze, dziękuję. 

 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=147416
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Pani Anna Salwa – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej : 

- Szanowni Państwo, bardzo dziękuję Panu Radkowi Kowalikowi za udokumentowanie                    

w formie zdjęć tych wysypisk dzikich. Wielokrotnie zgłaszałam do Pana Burmistrza                      

o zaistniałej sytuacji. Jest mi przykro z faktu, że na jesieni i tu bardzo jeszcze raz dziękuję 

Panu Dyrektorowi ZGK, ponieważ wszystkie te przystanki były zamalowane, chodzi o te 

wulgarne wpisy. Sytuacja się powtarza; 

- na komisji która miała miejsce w tym tygodniu również zabierałam głos, dotyczący według 

mnie i nie tylko mnie, bo inni radni także mnie poparli, usytuowania kapliczki, która miała 

być elementem Street Artu czyli tak zwanej sztuki ulicznej, a stała się w przestrzeni 

Suchedniowa czymś obrazoburczym, czymś co narusza sferę sacrum, bo jednak dla 

większości mieszkańców kapliczka kojarzy się z czymś co jest święte co jest sferą sacrum. 

Z całym szacunkiem dla miejscowych artystów, dla Pana Szlufika i Pana Kutwina                         

nie uważamy, że to jest dobre miejsce na prezentację efektów ich artystycznego 

wyzwolenia, tak to mogę nazwać. Myślę, że wszelkie działania w przestrzeni publicznej 

powinny być konsultowane z Panem Burmistrzem gdyż jest on gospodarzem naszego terenu 

i musi uwzględniać rację większości mieszkańców, a nie może dochodzić do aktów takich 

samowolnych; 

- jeszcze sprawa, która też jest mi zgłaszana, a mianowicie bardzo proszę, ja wiem, że jest to 

droga powiatowa ale już robię to świadomie żeby to wybrzmiało. Przy wjeździe 

naprzeciwko tej wysepki, naprzeciwko poczty w kierunku kościoła są bardzo duże ubytki                    

w asfalcie. Dziury są już tak głębokie, że nawet gdy chce się je ominąć to stwarza realne 

zagrożenie gdy jedzie ktoś z naprzeciwka. Jeśli jest ruch taki kiedy są dzieci przywożone                       

do szkoły, kiedy mieszkańcy w niedzielę jadą nam mszę świętą lub wracają, to naprawdę 

stanowi to wielkie zagrożenie. Pytałam Pana Burmistrza czy mam pisać pismo do Starostwa, 

miałam odpowiedź, że nie więc bardzo proszę o nareperowanie tych ubytków bo to stwarza 

zagrożenie, wygląda nieestetycznie i źle o nas świadczy, dziękuję. 

Pan Radosław Kowalik – mieszkaniec Gminy Suchedniów, członek Zarządu Osiedla Nr 5 : 

tym tygodniu miała miejsce smutna historia ponieważ dwie tablice, które wisiały na ogrodzeniu 

Biblioteki, na które otrzymałem zgodę Pani Dyrektor zostały zerwane. Były to tablice od strony 

wejścia do szkoły. Mural, który malowaliśmy za zgodą Spółdzielni Mieszkaniowej na blokach 

został pomazany. Monitoring mógłbybyć rozwiązaniem. Myślę, że taka świadomość, że w kilku 

miejscach mamy monitoring na terenie miasta mogłaby zniechęcić osoby, które nie mają skrupułów 

żeby niszczyć wspólne dobra. Szanowni Państwo jednym z priorytetów Państwa jako osób, które 

mają tutaj dużo zaufanie społeczne jest to żeby zadbać o monitoring choćby nawet w kilku 

miejscach naszej Gminie, bo to zwiększa bezpieczeństwo i poprawia wizerunek naszego miasta. 

Dlatego proszę Państwa żebyście w najbliższych tygodniach, czy miesiącach wzięli na agendę 

również ten temat, dziękuję. 

 

 



10 
 

Pan Szymon Lech – radny : 

Szanowni Państwo, mieszkańcy ulicy Szerokiej wczoraj i dzisiaj interweniowali u mnie, że droga       

w chwili obecnej nie nadaje się już do użytkowania. Bardzo proszę Pana Burmistrza, Pana 

Dyrektora ZGK o zadbanie o ulicę Szeroką i pozasypywanie, utwardzenie tych dziur. Dobiegła 

końca zima, również proszę o uzupełnienie poboczy na ulicy Stokowiec. Czasami samochody chcą 

zaparkować na poboczu, nie da się bo można po prostu samochodem się zawiesić. Warto było by te 

pobocza jednak wyrównać by te samochody chociaż trochę stawały na poboczu, a nie jak dzieje się 

w tej chwili po prostu stają na całej ulicy, na jednym pasie, dziękuję. 

Pani Maria Zuba – mieszkanka Gminy Suchedniów : 

- kiedy zostanie usunięte koleina na rondzie Bodzentyńska-Mickiewicza. Czy był jakiś 

kontakt Panie burmistrzu z Urzędem Marszałkowskim, jakieś rozmowy, czy określony 

został jakiś termin; 

- druga sprawa to ulica Langiewicza. Wzdłuż tej ulicy określony został jakiś pas zieleni,                     

na jesieni nie został uporządkowany. Jest to powiatowa droga ale myślę, że Państwo macie 

kontakt jako samorządy i należało by uporządkować tą drogę. Dziki zrobiły swoje, liście 

zgniłe leżą, fatalnie to wygląda. W innych miastach już jest wiosna, elegancko wysprzątane, 

a tutaj główna droga jest w fatalnym stanie porządkowym. 

 

8. Udzielenie odpowiedzi na wniesione wnioski i zapytania. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej :  

Działając na podstawie § 67 ust. 3 Statutu Gminy Suchedniów chciałabym Państwa radnych 

poinformować, że w dniu 14.03.2025 r. udzielono odpowiedzi,  na zapytania radnego Tomasza 

Maluszczaka złożone w dniu 27.02.2025 r. dotyczące tematu kopalni Baranów. 

Niniejsze zapytania i odpowiedź zostały również zamieszczone na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy Suchedniów. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy :  

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. Odniosę się może do tego o czym Pani 

Przewodnicząca przed chwilą powiedziała, bo My zamieszczamy odpowiedzi, które boję się,         

że nikt nie czyta i tutaj mamy ciągle rozmawiamy o tym samym. Pytania są czytane na sesji              

i wygląda tak jakby Gmina nie reagowała, nie udzielała odpowiedzi na te pytania. Ja chyba będę 

wnioskował do Państwa, bo rozmawiamy nie po raz pierwszy, że jeśli zadajemy pytania                            

i rozmawiamy o tych samych problemach na komisji, a potem czytamy pisma na sesji, to ja też 

będę prosił o to żebym mógł czytać odpowiedzi na te pisma, które Państwo składacie. Na każdej 

sesji dostaje pisemne pytania, wystąpienia pisemne na które nie odpowiadamy, 

nieustosunkowujemy się do nich podczas obrad sesji Rady Miejskiej i mogą mieszkańcy uważać,     

że Gmina nie pracuje albo Gmina lekceważy radnych, nie odpowiada na zadawane pytania.                     

W związku z powyższym będę prosił Państwa o to żebyśmy ustalili jak jaki charakter pracy 
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przyjmiemy. Jeśli składamy pytania na piśmie to ja też proszę o to żebym mógł odpowiadać,                  

czy czytać pisma, które do Państwa kieruje, żeby ta ten przekaz był jasny i żeby mieszkańcy też 

wiedzieli jak Gmina pracuje. Rozmawiamy cały czas o tym samym, zadajemy ciągle te same 

pytania i w dzisiejszej sesji też mamy taką samą sytuację. Obradowaliśmy na komisjach kilka 

godzin i te same pytania stawialiście Państwo na komisji. Dzisiaj te same pytania stawiamy na sesji 

i znowu pewnie sesja też będzie trwała kilka godzin z tego względu, że będziemy rozmawiać                  

w kółko o tym samym. 

- Szanowni Państwo, naprawa ulic gminnych. Dostałem tutaj ulica Harcerska, Partyzantów, 

Kościelna, Stokowiec, Szeroka, Berezów. Odpowiedziałem na komisji, że planujemy 

wiosenny przegląd dróg i taki przegląd się odbędzie. Wtedy zakwalifikujemy, które drogi                     

i w jakim terminie będą mogły zostać naprawione. Takie postępowanie jest przyjęte                        

w Gminie, ono jest przyjęte też zarządzeniem burmistrza i tak pracujemy nie od tego roku. 

Pracujemy już w ten sposób od jakiegoś czasu i zarówno jeśli chodzi o sprzątanie wiosenne 

ulic, o tym wszystkim też rozmawialiśmy. Szanowni Państwo, na komisjach, które tutaj 

Pani Salwa przypominała odbyło się takie spotkanie we wtorek. Będę dzisiaj po kolei 

spróbował państwu odpowiedzieć na wszystkie te pytania ale tą odpowiedź już 

otrzymaliście ode mnie i ona będzie po prostu powieleniem tego o czym rozmawialiśmy już. 

Ulica Harcerska i Partyzantów, dokonamy takiego przeglądu ulic. Naprawy wiecie Państwo 

o tym, że są cały czas realizowane. Mimo to pytacie, przypominacie mi o tym, żebym 

przypadkiem  o którejś ulicy nie zapomniał, nie zapomnę;  

- naprawa ubikacji w Klubie Seniora, nie wiem dlaczego taka informacja do Gminy                          

nie spłynęła. Czy to są tematy, które trzeba poruszać na sesji, czy można poruszać                        

na komisji, czy można poruszać po prostu w zwykłej rozmowie z urzędnikiem. To jest 

przecież temat taki prosty, gdzie są pracownicy tam, cały czas pomagają czy nadzorują 

pracę tego Klubu Seniora. Nie wiem czy trzeba czekać z takim tematem do sesji; 

-  jeśli chodzi o linię kolejową nr 8. Szanowni Państwo, troszeczkę łapiemy ryby przed siecią 

bo został ogłoszony przetarg. Przetarg jeszcze nie został rozstrzygnięty. Przetarg jest                      

na przebudowę linii kolejowej w formie zaprojektuj i wybuduj, czyli w tej chwili już się 

jakieś tam działania rozpoczęły przez firmę, która do tej pory próbowała ten projekt 

opracowywać. Traktujmy to być może jako koncepcję, bo skoro PKP ogłasza kolejny 

przetarg to nie wiem jak te prace projektowe i to biuro projektowe, które do tej pory 

pracowało jak je postrzegać. Dostaliśmy zapytanie od firmy, która do tej pory projektowała, 

czy nasze uzgodnienia i nasze opinie, które dawaliśmy w stosunku do opracowania 

projektowego jakie do tej pory udało się przygotować, czy nasze uzgodnienia z roku 2019             

i z roku 2021 są dalej aktualne. Analizowaliśmy dokumenty jakie wpłynęły do gminy            

i propozycje jakie w obecnym czasie wpłynęły. Od nas opinia już w tym temacie została 

wysłana do tej jednostki, która zapytuje nas o opinie ale to cały czas są dopiero prace przed 

projektowe. Tym bardziej, że jeśli nie jest zawarta umowa oficjalna na przystąpienie                   

do procedury opracowania dokumentacji projektowej to tak to chyba należy traktować.               

Jest wszczęte postępowanie przez Wojewodę Świętokrzyskiego o wydanie decyzji 
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lokalizacyjnej na przebudowę linii kolejowej. Ono przez jakiś czas było zawieszone, teraz                     

to postępowanie zostało podjęte. Rozumiem, że prace takie biurowe, administracyjne idą             

we właściwym kierunku i zakończy się to postępowanie wydaniem decyzji o lokalizacji tej 

inwestycji. To jest pierwszy dokument, który upoważnia inwestora do projektowania, 

określa warunki i kierunki do projektowania i ten dokument w tej chwili jest procedowany 

przez Wojewodę Świętokrzyskiego.  

Gmina na jakim etapie jest wiecie Państwo. Mamy podpisaną umowę z Wojewodą 

Świętokrzyskim na finansowanie tego odcinka ulicy Stokowiec, który realizujemy i chcemy 

realizować zgodnie z porozumieniem jakie zostało zawarte w trójstronnym porozumieniu 

pomiędzy PKP PLK, Gminą Suchedniów i Powiatem Skarżyskim,. o wspólnym zamierzeniu 

jakim jest likwidacja przejazdu kolejowego w ciągu drogi powiatowej. My jesteśmy patrząc 

na treść porozumienia najbardziej zaangażowani w pracę związane z zakresem jakie                              

to porozumienie narzuca na każde z tych podmiotów.  

Przypomnę Państwu, że zgodnie z tym porozumieniem PKP PLK zajmuje się 

projektowaniem i następnie przebudową linii kolejowej i urządzeń ruchu drogowego, które 

w przebiegu tej linii kolejowej będą się znajdowały, czyli wiadukty, tunele, czy jakieś 

przejścia podziemne, odwodnienie. Powiat realizuje drogę od strony ulicy Bugaj w kierunku 

nowego cmentarza, czyli od ulicy Bugaj do tunelu jaki kolej wybuduje pod torami 

kolejowymi. Gmina realizuje w ulicy Stokowiec od wylotu z tego tunelu pod torami 

kolejowymi, czyli od wysokości ulicy Szerokiej do ulicy Langiewicza i projekt na to 

zadanie mamy opracowany. Przetarg mamy też ogłoszony. 1 kwietnia będzie otwarcie ofert, 

będziemy wybierać wykonawcę zadania. Musimy mieć świadomość, że w ramach tego 

postępowania przetargowego wybierzemy wykonawcę na przebudowę ulicy Stokowiec                     

z tym, że na takim odcinku jaki w tej chwili będzie można przebudować. Czyli od ulicy 

Szerokiej do Langiewicza, ale w taki sposób żeby nie zmieniać łuków włączenia w ulicę 

Langiewicza. W tej chwili z ulicy Stokowiec musimy jeździć i w kierunku ulicy Bugaj                                    

i w kierunku ulicy Langiewicza. Docelowo ulica Stokowiec będzie tak wyprofilowana,                      

że ten wjazd będzie tylko w kierunku ulicy Langiewicza bo przejazd kolejowy będzie 

zlikwidowany. Na tą chwilę budujemy ulicę Stokowiec od ulicy Szerokiej do miejsca, które 

nam pozwoli nie przebudowywać tych łuków przy ulicy Langiewicza. Ten zjazd                              

z Langiewicza zostanie w istniejący sposób na tą chwilę. Kiedyś będziemy musieli wrócić 

do tego zadania, wyprofilować jak już przejazd zostanie zlikwidowany, przebudowana linia 

kolejowa.  

Jeśli kolej ogłosiła przetarg na projekt i na i na przebudowę czyli w formie zaprojektuj                   

i wybuduj, to ten projekt będzie z Gminą uzgadniany. Wtedy na etapie opracowania tego 

projektu będziemy konsultować z projektantem i z PKP PLK jak o tych mieszkańców 

zadbać, którędy poprowadzić drogi objazdowe i jak ten ruch wtedy będzie się odbywał. 

Myślę, że on będzie się odbywał tak jak się do tej pory odbywa. Przejazd kolejowy nie jest 

przebudowywany po raz pierwszy i ruch po nim na pewno w trakcie budowy będzie się 

odbywał, będą utrudnienia. Ale on ale on będzie musiał być przejezdny zarówno na ulicy 
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Bugaj-Langiewicza, czy na ulicy Berezów, czy na Krzyżce. Ten odcinek, który jest w tej 

chwili projektowany to nie jest problem tylko i wyłącznie przejazdu kolejowego tutaj przy 

ulicy Bugaj. Cały odcinek od Skarżyska do Tumlina jest projektowany na nowo i to                           

nie tylko linia kolejowa, ale wszystkie urządzenia z nią związane. 

Będziemy na pewno rozmawiać o tym, spotykać się, monitorować prace  i mam nadzieję 

problemy wszystkie na bieżąco rozwiązywać.  

- Szanowni Państwo, instalacja, która zawisła w parku. To temat na pewno dyskusyjny                             

i myślę, że tyle samo będzie przeciwników co zwolenników tego rodzaju sztuki.                            

Na ostatniej komisji rozmawialiśmy o tym dosyć długo. Głosy Państwa były takie, że należy 

to gdzieś przenieść w inne miejsce, najlepiej w rejon Domu Kultury. Nie rozmawiałem                              

z Dyrektorem czy znajdzie takie miejsce w sąsiedztwie Domu Kultury, nie wiem czy Park 

jest złym miejscem gdzie mogliby się artyści w jakiś sposób promować, czy mogliby swoją 

sztukę pokazywać. Wydaje mi się, że to jest bardzo dobre miejsce. Tak jak tutaj ktoś 

wspomniał Galeria Kocioł. Pierwszy pomysł jaki mieliśmy na park to chcieliśmy żeby park 

był właśnie takim miejscem gdzie będą mogli artyści z Suchedniowa swoje prace i swoją 

twórczość prezentować i nazwiemy go Galeria Kocioł. To nam przyciągnie turystów, bo jak 

usłyszą, że galeria to będą jechać do nas bo pomyślą, że tu jest jakaś galeria handlowa.                  

Taki był zamiar, takie były rozmowy z grupą Pod Prąd, Odeszliśmy od tego pomysłu, 

postanowiliśmy, że Park będzie miejscem takim gdzie będą się wszyscy mieszkańcy mogli 

spotykać i zorganizujemy go tak żeby wszyscy mogli w nim wypoczywać. Mam wątpliwość 

powiem szczerze po wtórkowej naszej rozmowie, czy na pewno taki rodzaj instalacji nam 

przeszkadza w tym miejscu. Czy naprawdę trzeba go gdzieś w inne miejsce usunąć.                        

Ja zapytałem na wtorkowym posiedzeniu wspólnych komisji czy Rada wyda jakieś 

oświadczenie w tym temacie, nie spotkałem się z odpowiedzią, czy to będzie w formie 

jakiegoś oświadczenia, czy po prostu niezadowolenie państwo wykazujecie na posiedzeniu 

komisji. Teraz temat wraca na posiedzenie sesji, nie wiem czy potrzebnie czy niepotrzebnie, 

może potrzebnie bo jak mamy dyskutować i mówimy, że to ma być miejsce gdzie ma być 

zgodne z racją większości mieszkańców. To może dobrze, że wracamy do tego tematu                           

i chcemy rozmawiać o nim na sesji. Może niech się mieszkańcy wypowiedzą w takim 

temacie. Ja dzisiaj też myślałem o tym, czy nie powinniśmy może wspólnie z Komisją 

Rozwoju Gospodarczego… pomyśleć o jakimś regulaminie. Ja może zaproponuje jakiś 

regulamin i co w tym parku możemy, jak w nim będziemy mogli wypoczywać żeby 

wszyscy byli w jakiś tam sposób zabezpieczeni, żebyśmy ich uczuć nie ranili. Trudny temat 

ale ostatnio mamy same trudne tematy; 

-  wczoraj też spotkaliśmy się z trudnymi tematami jeśli chodzi o zabytki w Suchedniowie                     

i też w sumie do niczego nie doszliśmy na tym spotkaniu ale ważne, że się takie spotkanie 

odbyło. Ja jestem bardzo zadowolony bo spotkało się z zainteresowaniem mieszkańców                    

i mogliśmy porozmawiać na ten temat, jak mieszkańcy postrzegają , jakie budynki powinny 

być chronione, a jakie może zwolnić z tego obowiązku ochrony. Każdy ma swoje zdanie                

na ten temat i to zdanie zależy od tego jak bardzo on nas dotyczy. Jeśli taka jest wola  
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Państwa to ja oczywiście taki taki regulamin spróbuje przygotować na Komisję Rozwoju 

Gospodarczego…, czy wspólnie z komisją go przedyskutujemy i wtedy określimy to jak 

można będzie ten park użytkować. Tylko to się wiąże znowu z kolejnym tematem bo każdy 

ma jakieś poczucie estetyki i poczucie odpowiedzialności za swoje miasto, za miejsce                           

w którym żyje i zobaczcie Państwo jak ta odpowiedzialność jest postrzegana przez naszych 

mieszkańców i przez nas samych; 

-  jeśli chodzi o dzikie wysypiska śmieci, których zdjęcia krążyły dzisiaj po Sali.                          

Te wysypiska w większości są na terenach prywatnych bo jeśli są gdzieś w miejscach 

publicznych to szybko się z nimi próbujemy uporać angażując nasze służby i pieniądze 

podatników, sprzątamy je. Miejsca prywatne, no niestety możemy pismo napisać, ustalić kto 

jest właścicielem tego terenu albo spadkobiercą i czekać, czy zdecyduje się na uprzątnięcie 

tego swojego podwórka czy gra na zwłokę i jak najdłużej odkłada tą decyzję. To jest to            

o czym powiedziałem,” co to co kogo obchodzi co ja mam na podwórku” takie są rozmowy  

jeśli chodzi o rozmowy takie powiedzmy kuluarowe; 

- Szanowni Państwo, tak samo przystanki. Przecież wszystkie te przystanki, które były 

konstrukcji murowanej one były wszystkie jesienią odmalowane, odświeżone.                             

Nasi pracownicy z Zakładu Gospodarki Komunalnej wszystkie te przystanki odświeżyli. 

Minęło trzy, cztery miesiące dzisiaj znów są uszkodzone, wybrudzone, wymalowane,                   

a widzę, na zdjęciu, że nie tylko te ale również z włókna są poliwęglanowego czy szklane. 

Nie wiem czy monitoring tutaj coś pomoże, myślę że jest to jakiś tam rodzaj straszaka ale 

nie jest to  na pewno sytuacja, która nam poprawi stan estetyki w mieście. Nawet jeśli 

zamontujemy taki monitoring to Gminy nie stać na to żeby powołać jakieś służby, które 

będą cały czas monitorować, siedzieć przed monitorem i oglądać co się dzieje w mieście. 

Nawet jeśli to będzie pracownik, który w ciągu dnia będzie oglądał później co się gdzieś 

wydarzyło, to też nie jesteśmy w stanie żeby takiego pracownika zatrudnić, czy powołać 

jakąś jednostkę, która będzie monitorować całe miasto. To jest temat, który każdy z nas 

musi zgłaszać na bieżąco, nie czekać do sesji. Najlepszy jest monitoring sąsiedzki. 

Szanowni Państwo, jeśli sami nie będziemy kultury przestrzegać, to nikt nas do tego                   

nie zmusi, ani nikt nas tego nie nauczy.  

Dokończenie parku to chodziło o rzeźby. One wrócą do parku bo tam były takie trzy bloki 

kamienne, które już zostały docięte do wymiarów jakie byłyby najlepsze żeby te rzeźby 

estetycznie wyglądały. Ja myślę, że w miesiącu kwietniu one zostaną ustawione w parku.    

Na tych blokach kamiennych zostaną ustawione rzeźby, te które jesteśmy ich właścicielem, 

czyli psa, który od zawsze w tym parku był, dziewczynki z takim lisem czy kotem                  

na ramionach i ludzików LEGO autorstwa Dawida Szlufika; 

- ochrona głównego zbiornika wód podziemnych. Szanowni Państwo, to to nie jest jakaś 

nowość bo on istnieje pod Suchedniowem od zawsze, główny zbiornik wód podziemnych  

w zasadzie pod całym miastem jest zlokalizowany. Służby,  które odpowiadają za jego stan 

jakości na pewno go monitorują. Zakład Gospodarki Komunalnej jest w stałym kontakcie                

z Wodami Polskimi. Jeśli chodzi o ujęcia wody to są strefy ochronne poustalane. Strefa 
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ochrony pośredniej, strefa ochrony bezpośredniej dla zbiornika, nie wiem czy jest taka strefa 

ochronna ustalona, ale to też Szanowni Państwo jest delikatna sprawa, bo strefa w pewien  

sposób ogranicza możliwości wykorzystania naszych nieruchomości, naszego miasta. 

Pewnych rzeczy nie można robić po prostu, nie można wielu rzeczy realizować.                           

Jeśli chcielibyśmy rolniczo wykorzystywać ten teren to nie możemy stosować określonych 

nawozów, odprowadzać w określony sposób ścieków z budynków mieszkalnych. Mieliśmy 

taki zapis, że nie możemy lokalizować rurociągów gdzie też to pewne trudności 

powodowało. Trzeba było odstępstwa od tej strefy zrobić gdzie była potrzeba przebudowy 

gazociągu wysokoprężnego przez teren Suchedniowa. Także tutaj trzeba też delikatnie                      

do tego podchodzić. Jesteśmy w stałym kontakcie z Wodami Polskimi, jeśli takie strefy 

ochronne będą musiały powstać tak to zostało zapisane żebyśmy mogli żyć w tym mieście. 

- przejście dla pieszych na ulicy Koszykowej to się wiąże zarówno z przebudową drogi nr 751 

jak i przebudową linii kolejowej. To przejście, które zostało wyznaczone myślę, że na tą 

chwilę musi pozostać i tutaj na pewno nic nie zmienimy. Możemy to zgłosić                                    

do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich, zgłosimy na pewno, z tym, to nie jest 

jakiś odległy czas od kiedy zostało ono wyznaczone, także trudno mi powiedzieć i trudno mi 

obiecywać, że tutaj uda się coś z tym zrobić, ale oczywiście zgłosimy ten problem; 

- rondo na ulicy Bodzentyńskiej, ono zostało zgłoszone do Świętokrzyskiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Mam nadzieję, że będzie naprawione i będzie wyglądało tak jak powinno 

wyglądać; 

- uporządkowanie pasa zieleni jeśli chodzi o ulicę Langiewicza, oczywiście zgłosimy to do 

Zarządu Dróg Powiatowych; 

- jeśli chodzi o sprzątanie ulic. Myśmy już rozpoczęli u siebie, czyli sprzątanie dróg 

gminnych i będziemy realizować na pewno dalej te prace; 

- Szanowni Państwo, obiecałem wam, że będę informował o tym co dzieje się z miejscowym 

planem zagospodarowania przestrzennego obszaru kopalni Baranów w Suchedniowie. 

Chciałbym Państwa poinformować, ze w dniu 18 grudnia podpisana została umowa                          

z nowym urbanistom na opracowanie tego dokumentu planistycznego. W tym tygodniu 

urbanista przekazał nam projekt planu wraz z prognozą oddziaływania na środowisko.                    

Na chwilę obecną nasz wydział merytoryczny sprawdza poprawność sporządzonych 

dokumentów. 

Wprowadzenie odpowiednich regulacji w tym miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego zakładamy, że ono skutecznie zapobiegnie powstawaniu przedsięwzięć, 

które mogłyby prowadzić do degradacji środowiska. Taka była wola Gminy zlecając                     

to opracowanie, taka też była uchwała Rady Miejskiej, która zobowiązywała Burmistrza                     

do opracowania tego dokumentu. Po dokonaniu tych czynności, które realizują pracownicy 

Urzędu Miasta i Gminy projekt planu będzie przedmiotem obrad Gminnej Komisji 

Urbanistyczno-Architektonicznej. Komisja również sprawdzi zgodność tego projektu                       

ze stanem prawnym, ze stanem faktycznym. Sprawdzi, czy plan jest zgodnie z ustawą                      
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o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz innymi regulacjami, innymi 

dokumentami planistycznymi z którymi powinien być spójny. Dokona analizy wpływu 

zapisów planu na ład przestrzenny, funkcjonalność terenów, infrastrukturę i ochronę 

środowiska oraz podejmie opinię o przyjęciu tego dokumentu, skierowaniu go do dalszych 

prac zgodnie z przepisami ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.                     

Projekt obszaru kopalni Baranów wraz z prognozą oddziaływania na środowisko zostanie 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej w kwietniu 2025 roku, a następnie 

zostanie przekazany do uzgodnień, zaopiniowania. Myślę, że w miesiącu kwietniu będziecie 

się państwo mogli z nim zapoznać, sprawdzić te zapisy, które będą stanowiły część opisową 

planu miejscowego.  

Na zakończenie mojego wystąpienia chciałbym odczytać odpowiedź Burmistrza na zapytania 

radnego Tomasza Maluszczaka złożone w dniu 27.02.2025 r. dotyczące tematu kopalni Baranów. 

Odpowiedź została zamieszczona na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej jednak 

obawiam się że nie wszyscy mieszkańcy mogli się z nią zapoznać wobec powyższego chciałbym ją 

odczytać.  

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej :  

Panie Burmistrzu, jak najbardziej nie widzę tutaj żadnych przeciwwskazań do tego żeby Pan                         

to pismo odczytał. Przypomnę, że na pierwszych posiedzeniach sesji odpowiedzi były odczytywane 

na zapytania i interpelacje radnych ale w związku z tym, że właśnie było dosyć dużo tych pism 

postanowiłam skorzystać z zapisów statucie i tylko informuję, że takie pisma wpłynęły                                   

i odpowiedzi na nie są dostępne. Myślę, że z Radą sobie omówimy też pewne formy, bo jak 

widzimy posiedzenia sesji faktycznie są dosyć długie i to jest męczące chyba i tutaj dla gości 

zaproszonych i dla mieszkańców. Więc to jest kwestia do uzgodnienia. Widzę że temat instalacji                 

w parku monitoring, czy tych budynków zabytkowych w Suchedniowie budzi wiele emocji,               

nie tylko wśród mieszkańców ale także tutaj wśród uczestników sesji. Państwo też są mieszkańcami 

dlatego pozwolicie, że ja już nie oddam Państwu głosu ale zapraszam na posiedzenia komisji i może 

wtedy sobie przedyskutujemy te ważne dla Państwa kwestie. 

A teraz proszę o odczytanie odpowiedzi Burmistrza na zapytania radnego Tomasza Maluszczaka 

złożone w dniu 27.02.2025 r. dotyczące tematu kopalni Baranów. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy odczytał odpowiedź na zapytanie radnego 

Tomasza Maluszczaka : 

(odpowiedź Burmistrza zamieszczona jest pod linkiem 

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=147297 ) 

 

9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił Informację z międzysesyjnej 

działalności Burmistrza Miasta i Gminy Suchedniów w okresie od dnia 27.02.2025 r. do dnia 

26.03.2025 r. (Informacja w załączeniu do protokołu).  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl/index.php?wiad=147297
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10. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów 

na lata 2025-2038. 

10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

10.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opnię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

10.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

10.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2025-2038. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 marca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 
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2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 73/XIII/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Suchedniów na lata 2025-2038 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 

11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Dorota Dyka – Skarbnik Gminy (projekt uchwały                                   

w załączeniu do protokołu).  

11.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów, 

Pozytywną opnię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Waldemar Krogulec – 

Przewodniczący Komisji.  

11.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok. 
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głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów 
na 2025 rok. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 marca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 
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13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 74/XIII/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na 2025 rok 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

12. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 42/VII/2024 Rady Miejskiej w Suchedniowie                   

z dnia 24 października 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Miasta i Gminy Suchedniów na lata 2025–2030 oraz określenia szczegółowego trybu                               

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu). 

12.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

12.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 

12.d. głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 42/VII/2024 Rady Miejskiej                                  

w Suchedniowie z dnia 24 października 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Miasta i Gminy Suchedniów na lata 2025–2030 oraz określenia szczegółowego trybu                    

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą zmieniającą uchwałę Nr 42/VII/2024 Rady 
Miejskiej w Suchedniowie z dnia 24 października 2024 r. w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Miasta i Gminy 
Suchedniów na lata 2025–2030 oraz określenia szczegółowego trybu i 
harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 marca 2025 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 6.67 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota WSTRZYMAŁA SIĘ 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 75/XIII/2025 zmieniająca uchwałę Nr 42/VII/2024 Rady Miejskiej                                          

w Suchedniowie z dnia 24 października 2024 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Suchedniów na lata 2025–2030 oraz określenia 
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szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 

konsultacji stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

13. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania „Miejskiego planu adaptacji                 

do zmian klimatu dla Miasta Suchedniów”. 

13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu). 

13.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

13.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano.  

13.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przystąpienia do opracowania „Miejskiego planu 

adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Suchedniów”. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przystąpienia do opracowania 
„Miejskiego planu adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Suchedniów”. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 marca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon ZA 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 

11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 76/XIII/2025 w sprawie przystąpienia do opracowania „Miejskiego planu 

adaptacji do zmian klimatu dla Miasta Suchedniów” stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

14. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2025 roku. 

14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną, 

Projekt uchwały przedstawił Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy (projekt uchwały 

w załączeniu do protokołu). 

14.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego, 

Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Jacek Uba – Przewodniczący 

Komisji.  

14.c. dyskusja, 

Dyskusji nie odnotowano. 
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14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2025 

roku. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Suchedniów w 2025 roku. 

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 27 marca 2025 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Dulemba Anna ZA 

2 Frątczak Lidia ZA 

3 Gałczyński Marek ZA 

4 Garbala Ewa ZA 

5 Kornecka Marta ZA 

6 Kowalik Izabela ZA 

7 Krogulec Waldemar ZA 

8 Lech Szymon nie głosował 

9 Maluszczak Tomasz ZA 

10 Miernik Dorota ZA 
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11 Pająk Arkadiusz ZA 

12 Pałac Marcin ZA 

13 Salwa Anna ZA 

14 Uba Jacek ZA 

15 Włodarczyk Mazurek Agnieszka ZA 

 

Uchwała Nr 77/XIII/2025 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Suchedniów w 2025 roku stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

15. Sprawy różne. 

Pan Tomasz Maluszczak – radny : 

- Szanowni Państwo, ja postaram się króciutko bo z Burmistrzem się umówiliśmy na pewne 

sprawy i uważam, że pewnych rzeczy nie będziemy publicznie wyciągać, pewne rzeczy 

sobie wyjaśnimy na komisji. Mam kilka zastrzeżeń do tej odpowiedzi, nie bedę się                           

do wszystkiego odnosił. Niemniej jednak kilka takich kwestii, które wymagają wydaje                   

mi się już teraz wyjaśnienia. Pan Burmistrz wskazał, że prosi radnych żeby składali 

interpelacje i zapytania zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa. Czy mam rozumieć,                                           

że kiedykolwiek radni w tej kadencji złożyli coś niezgodnie z przepisami prawa. 

Przejrzałem sobie wszystkie interpelacje. Przejrzałem sobie wszystkie zapytania. 

Przejrzałem sobie ustawę o samorządzie gminnym i ja nie znalazłem tam niezgodności                      

z przepisami ale może pan Burmistrz znalazł. Więc tu ewentualnie prośba żeby Pani 

Przewodnicząca czuwała jeżeli coś zdarzy nam się niezgodnie z przepisami to żeby nam                

od razu zwrócić uwagę; 

- kolejna sprawa. Proszę Państwa nie od dziś wiadomo, że w związku z tym o czym teraz 

zabieram głos, były petycje, zbierał Pan Andrzejewski ponad 2000 podpisów, zbierała Pani 

Żołądek blisko 2000 podpisów. Nie wiem czy to są tak drobne sprawy jak Pan Burmistrz 

tutaj wskazał, nie będziemy się myślę o to wspierać. Wydaje mi się, że radni zabierając głos 

robią to zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym i zabierają głos dlatego,                   

że mieszkańcy albo nas o to proszą albo my dostrzegamy, że są jakieś potrzeby. Wydaje mi 

się, że chyba nie Pan Burmistrz jest od tego żeby rozstrzygać co jest zasadne, a co jest 

niezasadne żebyśmy zgłaszali.  

Panie Burmistrzu chciałem naprawdę pogratulować, świetne wystąpienie w Telewizji 

Świętokrzyskiej. Mówię tu zupełnie poważnie, bardzo mnie jako mieszkańca to zbudowało. 

Bardzo się cieszę z takich słów, z takich deklaracji i myślę, że gdyby te słowa padły                        

na spotkaniu 6 listopada nie byłoby tylu petycji, nie byłoby Stowarzyszenia. Myślę,                            

że nie byłoby takiego zdenerwowania, dziękuję. 
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Pan Jacek Uba – radny : 

Szanowni Państwo, ja chciałem tu w imieniu swoim i Pani Sołtys sołectwa Mostki, stowarzyszeń                  

i organizacji z Mostek zaprosić Państwa i widzów, którzy uczestniczą w naszej sesji online oraz 

wszystkich chętnych, którzy chcą wspierać naszą inicjatywę na sprzątanie świata, które odbędzie 

się w Mostkach 12 kwietnia o godzinie 9. Spotykamy się przy zaporze, organizujemy to sprzątanie 

żeby zadbać o czystość, o naszą nature, dziękuję. 

Pani Dorota Miernik – radna :  

Panie Burmistrzu proszę, żeby dokonać oględzin oświetlenia przy drodze na przysiółek Ogonów. 

Informują mnie mieszkańcy, że to oświetlenie nie działa od jesieni, wcześniej też to zgłaszałam, 

dziękuję.  

Pani Anna Dulemba – radna :  

ja chciałam tutaj pochwalić za inicjatywę Koło wędkarskie, które 5 kwietnia ogłosiło na Facebooku 

sprzątanie terenu wokół zalewu w Suchedniowie. Zaprasza wszystkich to Koło na takie sprzątanie 

wspólne 5 kwietnia o godzinie 10-tej, zbiórka pod dębem. Gratuluję super pomysłu i zapraszam                                   

w imieniu tego koła wszystkich, bo to naprawdę bardzo fajna inicjatywa, dziękuję. 

Pani Lidia Frątczak – Przewodnicząca Rady Miejskiej :  

ja też tutaj chciałam się odnieść do tego tematu związaną z interpelacją i z zapytaniem składanych 

przez radnych. Myślę, że dokładne zapisy mamy w statucie. Jest to paragraf  66 i 67. Mamy 

napisane, co należy przez to rozumieć, w jakich sprawach składa się interpelacje, w jakich 

sprawach radny składa zapytanie. Więc pewne rzeczy mamy uregulowany, tego się trzymajmy. 

Jeżeli zapisy są może nie do końca dla nas zrozumiałe, spotkajmy się, podyskutujmy, rozwiążmy te 

problemy jeżeli takowe gdzieś tutaj się pojawiają wśród radnych i myślę, że nie będzie tutaj potem 

jakiś większych problemów. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Pani Przewodnicząca właśnie już powiedziała to co w zasadzie chciałem powiedzieć w kwestii 

interpelacji i zapytań. To o czym mówiłem na początku dzisiejszej sesji, bo ona pomimo tego,                    

że tych pytań znów było dużo, tych samych na komisji we wtorek i tych samych dzisiaj 

powtórzonych na sesji, to i tak jakieś jakoś przeszła nam sprawnie. Chodziło mi o to Szanowni 

Państwo, że wiele tych pytań formułowanych jest w formie pisemnej, gdzie nazywamy je 

interpelacjami czy zapytaniami, a to są poruszane są sprawy bieżące. Wcale nie musimy czekać                  

z niektórymi aż do sesji i o nich rozmawiać, czy dopiero wtedy czytać i wychodzi dziwna sytuacja, 

o której dzisiaj mówiłem. Gmina odpowiada oczywiście na te pisma też w formie pisemnej, ale my 

ich nie odczytujemy i może być takie przeświadczenie mieszkańców, że nic w tym zakresie                       

nie robimy, czy nie szanujemy Państwa. O to mi chodziło żebyśmy ustalili sobie formę pracy żeby 

nie powielać tego samego na komisji i na sesji. Myślę, że chodzi tylko o to żebyśmy szanowali swój 

czas i o to mi chodziło w tym punkcie. Wiem, że zabieracie głos w imieniu mieszkańców. 

Mieszkańcy też sami do nas w różnych sprawach tutaj wnioskują, czy poruszają różnego rodzaju 

tematy. Od tego tutaj jesteśmy żeby te zagadnienia, które zostają zgłaszane przez Państwa czy przez 
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mieszkańców żeby je realizować. Staramy się to na pewno realizować, tylko tak jak mówiłem, 

można je zgłaszać w różny sposób, nie tylko w formie pisemnej i o to mi chodziło w mojej 

wypowiedzi. 

 

Nie oceniam siebie, nie wiem jak wypadłem w tym wywiadzie i jeśli dobrze, dziękuję bardzo. 

Wywiad na pewno nie był przygotowany ani nie był reżyserowany. Jak państwo słuchaliście 

wypowiedziałem się jako Burmistrz i jako mieszkaniec. Na spotkaniu 6 listopada, które Pan 

Maluszczak wspomina chciałem stanąć tutaj jako Burmistrz przed Państwem, gdzie mieliśmy różne 

stanowiska i różne osoby wzięły udział w tym spotkaniu. Powinienem być obiektywny i wysłuchać 

stanowiska zarówno mieszkańców, jak i tych osób, które mają tutaj jakieś nieruchomości czy są 

przedsiębiorcami. Zależało mi na tym żeby się dowiedzieć pod co chcą tą nieruchomość 

wykorzystać bo nie mieliśmy wiedzy i dalej tej wiedzy nie mamy. Chciałem wtedy wystąpić jako 

Burmistrz i bardziej sprowokować do tego żeby odbyła się dyskusja i żeby się dowiedzieć co tam 

zamierzają zrealizować, dziękuję. 

Pani Izabela Kowalik – radna :  

Panie Burmistrzu pozwolę sobie wyjaśnić pewną kwestię bo kilka razy Pan Burmistrz już tutaj 

dzisiaj powiedział, że my dyskutujemy na komisjach a potem powtarzamy to samo na sesji. Panie 

Burmistrzu, dzisiaj to samo powtórzyli goście, nie radni, dziękuję. 

 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

 

Szanowni Państwo, chodzi nie tylko o dzisiejszy dzień, tylko ogólnie, żeby przyjąć jakieś zasady 

pracy. 

Pani Dorota Miernik – radna : 

ja też się wpisuje w tą argumentację i odpowiedź Panie Burmistrzu. Wiem, że czasem możemy się 

powtarzać ale proszę też spojrzeć na to z drugiej strony, że nasi wyborcy, nasi współmieszkańcy 

muszą wiedzieć, że my się ich sprawami zajmujemy, to jest też ważne. A poza tym, że się 

powtarzamy, bo czasem po prostu nasze jakieś zapytania ustnie czy do protokołu, czy rozmowy 

jakieś kuluarowe są nie skuteczne, dziękuję. 

Pan Dariusz Miernik – Burmistrz Miasta i Gminy : 

Szanowni Państwo, w sprawie, że gdzieś jest niesprawne oświetlenie, czy zgasła żarówka                                

to nie trzeba czekać do sesji. bo wtedy jeśli mieszkaniec zgłosi to Państwu a Państwo miesiąc 

czekacie to źle nie o was świadczy, tylko o Gminie, że zgłosiłem radnemu czy radnej prośbę                        

o interwencję i nic się nie dzieje przez 3 tygodnie, czy przez miesiąc. Mam to na myśli,                              

że z niektórymi problemami nie potrzeba czekać do sesji, czy do komisji tylko można je zgłaszać 

wcześniej i wtedy ta reakcja Gminy też będzie szybsza. Będziemy zadowoleni ze swojej 

współpracy i nasi mieszkańcy też będą bardziej zadowoleni z naszej skuteczności. 
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16. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła obrady                                      

XIII  w kadencji sesji Rady Miejskiej w Suchedniowie. 

 

      Protokołował                                       Sekretarz obrad                                        Przewodnicząca 

                                                                                                                                     Rady Miejskiej 

 

 Mariusz Ślusarczyk                    Agnieszka Włodarczyk-Mazurek                            Lidia Frątczak 

 

 

 

 

 

Zapis transmisji powyższej sesji Rady Miejskiej znajduje się pod linkami: 

https://portal.posiedzenia.pl/suchedniów  

https://www.suchedniow.bip.doc.pl  

https://www.suchedniow.pl 
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